
Nieuws van de fractie
De PvdA is trots op gemeente Emmen. We zijn fier op wat we inmiddels 
hebben bereikt in onze gemeente, maar we zijn nog lang niet klaar. Het werk in 
een veelzijdige gemeente als Emmen is eigenlijk nooit af. Er zullen altijd nieuwe 
uitdagingen zijn, maar beslist ook nieuwe kansen. 

Deze uitdagingen en kansen willen wij vaker met jullie delen. Als fractie willen 
wij jullie graag informeren over de onderwerpen waar we mee bezig zijn 
geweest. Eerder hebben wij jullie al via een nieuwsbrief geïnformeerd, we 
hebben gemeend dit weer op te pakken.



Nieuw raadslid
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Met fier delen wij mede dat op 
donderdag 29 september Richard 
Zuiderveld geïnstalleerd is als 
raadslid. Hij volgt ons raadslid 
Trijntje Hummel op, die de raad 
verlaat. Afgelopen tijd heeft 
Richard als commissielid deel 
uitgemaakt van de fractie. Als 
fractie wensen wij Richard heel 
veel succes en wijsheid. 



Nieuw commissielid
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Met fier delen wij ook mede dat op donderdag 29 
september Henk Smit is geïnstalleerd als 
commissielid. Henk is al twee periodes raadslid 
geweest en was ook al eens eerder commissielid. 
Als fractie wensen wij Henk heel veel succes en 
wijsheid. 



Nieuw fractiemedewerker
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Na bijna 4 jaar neemt Fenneke 
Mensen afscheid als onze 
fractiemedewerker. Fenneke is 
nu statenlid van de PvdA-fractie 
voor onze provincie en zal zich 
daarom volledig in gaan zetten 
voor ons mooie Drenthe. Als 
fractie wensen wij Fenneke heel 
veel succes & wijsheid en zijn wij 
Fenneke heel erg dankbaar voor 
haar periode als 
fractiemedewerker. 

Stefan Venhuizen is gekozen tot 
nieuwe fractiemedewerker. 
Afgelopen tijd heeft Stefan als 
steunfractielid deel uitgemaakt 
van de fractie. 



Trijntje Hummel verlaat de raad
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Na twee raadsjaren heeft Trijntje besloten de raad 
te verlaten. Trijntje heeft zich de afgelopen twee 
jaren als raadslid intensief en vol passie ingezet 
op het gebied wonen & ruimte. Trijntje was al 
eerder raadslid voor de gemeente maar ook 
statenlid voor onze provincie. Als fractie vinden wij 
het heel jammer, maar steunen wij haar keuze. Wij 
wensen haar veel wijsheid en succes! 



Strategische aankoop Kop van Zuid 

Onze fractie kan zich goed vinden in de aankoop 
van "de Kop van Zuid". Het past goed bij de 
huidige plannen voor het Greenwise Campus. We 
hebben nog wel de vraag aan de wethouder 
gesteld of de huidige huurders betrokken gaan 
worden bij de plannen, omdat deze natuurlijk ook 
goede opleidingsplekken zouden kunnen bieden. 
De wethouder heeft aangegeven hier open voor 
te staan! Het besluit is in de raadsvergadering 
met een meerderheid van de stemmen 
aangenomen. 
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Informatieavond GGD Drente 
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Op woensdagavond 27 september was onze 
fractie aanwezig bij een informatieavond van de 
GGD Drenthe. Tijdens deze avond hebben wij 
meer informatie gekregen over de 
werkzaamheden van de GGD-GHOR afdeling en 
het rijks vaccinatiebeleid. We mochten ook een 
kijkje nemen in de enige ambulance bus van 
Nederland! 





Vastellen kaders omgevingsvisie 
Emmen 
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Onze fractie kan zich goed vinden in de kaders 
van de omgevingsvisie. In de uitgangspunten 
lezen we dat het een lerend proces is en dat 
klopt. De omgevingswet en alles wat erbij komt 
kijken is nieuw voor ons allen. Wij begrijpen uit 
het stuk dat de concrete ruimtelijke vertaling van 
de 6 ambities wordt getoetst door de raad en het 
college en dat de eerste fase geagendeerd wordt 
ter bespreking door de raad. De PvdA vindt de 
bevoegdheden en betrokkenheid van de raad 
belangrijk en daarom hebben wij gevraagd in de 
commissie hoeverre de raad aan zet is in de 
toekomst. Het college heeft aangegeven dat de 
raad betrokken blijft en wordt meegenomen in 
nieuwe ontwikkelingen.  

Idee oefenstembureau  

Tijdens het vragenhalfuurtje van de 
raadsvergadering heeft onze fractie het idee voor 
een oefenstemlokaal voor mensen met een 
verstandelijke beperking en/of autisme 
aangekaart. Hier kunnen mensen met een 
beperking het stemmen oefenen in een rustige/
veilige omgeving en uitleg krijgen over het proces. 
Als fractie vinden wij het een mooi idee om de 
democratie dichterbij te halen voor onze 
inwoners met een beperking. De Burgermeester 
vond dit een sympathiek idee en heeft de 
toezegging gedaan om dit te gaan uitvoeren. Ook 
kregen wij de uitnodiging om met de 
burgermeester mee te denken over de uitvoering 
van dit idee. 
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Gemeentelijk rioleringsplan (GRP) 

Het instellen van een GRP is een wettelijke verplichting. Met de komst van de nieuwe 
omgevingswet vervalt deze verplichting overigens. Onze fractie heeft het college gevraagd om, 
ondanks het vervallen van de wettelijke plicht, toch een GRP op te blijven stellen. Zo kan de raad 
zijn controlerende taak goed invullen. Het college heeft dit toegezegd.  
  

Het rioleringsstelsel in de gemeente Emmen is groot, vele kilometers aan buizen liggen in de 
grond. Met de klimaatverandering en steeds heftiger weer moet het riool ook robuuster gemaakt 
worden. Als PvdA vinden wij het belangrijk dat we zoveel mogelijk water bergen voor droge tijden 
én dat we minder steen en meer groen hebben in onze gemeente. Hoe meer water op natuurlijke 
wijze in de grond infiltreert, hoe beter. Na een aantal jaren waarin de heffingen stabiel konden 
blijven, moet er de komende jaren wel geld bij. Onze fractie maakt zich zorgen over de 
draagkracht van de lagere inkomens. Desondanks moet het GRP kostendekkend zijn, onze 
fractie kan dus instemmen met de verhoogde heffingen. 



Verklaring van geen bedenkingen 
ontwerp omgevingsvergunning te 
Erica 
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Het betreft hier een boerenbedrijf waar tevens 
zand- en grindopslag en overslag plaatsvindt. De 
aangrenzende buurt in Erica ondervindt hinder en 
heeft meermalen handhavingsverzoeken gedaan. 
Onze fractie heeft aangegeven dat wij de 
verklaring kunnen afgeven, maar wij hebben wel 
aandacht gevraagd voor juiste handhaving door 
de gemeente, de wethouder heeft dit toegezegd. 

Plannen fractie 

De fractie heeft helaas vanaf april te maken gehad 
met langdurige zieken en zwangerschapsverlof. 
Hierdoor is het vooral alle hens aan dek geweest 
om de lopende zaken overeind te houden. Een 
gevolg hiervan is dat de fractie helaas moet 
melden dat het niet gelukt is om de ambities van 
het jaarplan van de fractie buiten de structurele 
vergadercyclus om vorm te geven.  
We proberen zo snel mogelijk alles weer op te 
pakken en er alsnog vorm aan te geven. 
  



Mocht u vragen hebben na aanleiding van deze nieuws update, stuur dan uw 
vraag naar de fractiemedewerker via fractiesecretariaat@pvdaemmen.nl

Kijk ook op: emmen.pvda.nl
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